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Geacht lid van het Genootschap Flevo, 

Met Flevoland 2050 gaat provincie Flevoland op een creatieve manier met iedereen 

die woont of werkt in Flevoland in gesprek om kennis uit te wisselen en inspiratie te 

delen. Eén van de middelen die de provincie daarbij inzet is het Spel van de 

Toekomst. In deze Nieuwsbrief nodigen wij u uit voor deelname aan dit spel met 

serieuze ondertoon. In deze Nieuwsbrief ook aandacht voor een oproep van ons lid 

Joop Nicolaï over een vervolg op de verschillende drukken van het boekje 

Zuiderzeeproject in zakformaat. En tot slot delen wij, zoals u van ons gewend bent, 

enige wetenswaardigheden. 

 

De Toekomst van Flevoland 

In maart 2023 vinden de verkiezingen voor de Provinciale Staten plaats. De 

ambtenaren van de provincie stelden in de aanloop naar die verkiezingen een 

overzicht op van de belangrijkste vraagstukken van Flevoland voor de komende 

jaren. Daarnaast heeft de Vereniging Deltametropool een studie laten uitvoeren naar 

de internationale vraagstukken op de langere termijn en de mogelijke raakvlakken 

daarmee voor Flevoland: Futurama Flevoland. Tijdens de laatste ALV heeft voorzitter 

Andries Greiner daarover iets verteld. Het beoogde symposium Futorama Flevoland 

heeft helaas geen doorgang gevonden.  Binnen het provinciehuis is een spel 

ontwikkeld, De Toekomst 

van Flevoland, om in de 

samenleving beelden op te 

halen over die toekomst 

rond 2050. Het is een 

serieus spel dat veel baat 

heeft bij inbreng van 

mensen die zich betrokken 

voelen bij de toekomst van 

Flevoland. Als polderpionier, 

ambtenaar, 

gebiedsontwikkelaar, 

technicus, (oud-)bestuurder 
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of anderszins geïnteresseerde kunnen we daar 

natuurlijk niet bij afwezig blijven. Het spel zal 

worden gespeeld in het provinciehuis Flevoland op 

27 oktober 2022, start 14.00 uur. Voor nadere 

informatie; zie de bijlage. 

 

Het Zuiderzeeproject in 2022 

Ongeveer 40 jaar geleden waren de heren Van 

Duin, De Kaste en Nicolaï druk bezig met Het 

Zuiderzeeproject in zakformaat. In de loop der jaren 

zijn diverse drukken verschenen. Sinds de jaren ’80 

is veel veranderd. Dit is aanleiding voor een nieuwe 

publicatie, met als werktitel Het Zuiderzeeproject in 

2022 . Joop Nicolaï schetst in de bijlage een aantal 

onderwerpen die hem voor ogen staan om nader uit 

te werken. Tevens doet hij een oproep aan de 

leden van het Genootschap Flevo mee te denken 

met of suggesties te doen voor aanvullende 

onderwerpen. In de bijlage treft u de oproep van Joop Nicolaï aan. 

 

Doorkijk activiteiten 

Gezondheidszorg is al enige keren onderwerp van gesprek geweest binnen ons 

Genootschap. Enige jaren geleden is het Zuiderzeeziekenhuis in Lelystad failliet 

gegaan. Wat is er sindsdien gebeurd  op het gebied van de gezondheidszorg in 

Flevoland. Hoe ziet de verbinding tussen 1e en 2e lijnszorg eruit? Het bestuur ziet 

hier interessante invalshoeken voor een symposium. Het boek De opdracht een goed 

rentmeester te zijn (zie de vorige Nieuwsbrief) heeft het bestuur geïnspireerd iets met 

het thema biologische (dynamische) landbouw te doen. In de huidige tijdsgeest en 

met het oog op de soms heftige stikstofdiscussie een onderwerp waarbij een nadere 

verdieping wellicht leidt tot nieuwe inzichten. En tot slot houdt u van ons tegoed een 

te organiseren activiteit rond Energietransitie / duurzaamheid /klimaatadaptatie. 

 

Stichting Polderpioniers Flevoland 

Wellicht bent u al op energelei wijze betrokken bij deze stichting. Afgelopen zomer is 

in Swifterbant het bezoekerscentrum van de Stichting Polderpioniers Flevoland open 

gegaan. In dat bezoekerscentrum is een unieke collectie te zien van machines die 

zijn ingezet bij de inpoldering. Vrijwilligers vertellen daar het verhaal over die 

inpoldering en wat er zoal bij kwam kijken. Het is mogelijk om als groep afspraken te 
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maken voor een bezoek. De stichting beijverdt zich ook om het inpolderingsverhaal 

bij scholieren onfder de aandacht te brengen. Het bezoekerscentrum is slechts één 

dag in de maand geopend. Zie voor nadere informatie over de collectie, het 

bezoekerscentrum en de openingstijden: https://www.stichtingpolderpioniers.nl/  

 

Ongezouten 

Het Bestuurlijk Platform IJsselmeergebied (BPIJ) is een samenwerkingsverband van 

verschillende overheden en maatschappelijke partners rond het IJsselmeer en de 

randmeren. Het BPIJ is de campagne Ongezouten begonnen. Doel van de 

campagne is om samen met de Handreiking Omgevingskwaliteit, een Inspiratieteam 

en een Verkenning een zorgvuldig pakket aan bouwstenen te vormen dat op eigen 

wijze werkt aan een drietal, in de Agenda IJsselmeergebied 2050 geformuleerde 

ambities. De campagne Ongezouten brengt professionals, bewoners, ondernemers 

en overheden samen om de dialoog aan te gaan over de omgevingskwaliteit van het 

IJsselmeergebied als geheel. Het biedt aan de hand van een divers 

activiteitenprogramma ruimte voor uitwisseling, inspiratie en verbinding met ons 

‘Blauwe hart’. De ONGEZOUTEN campagne-karavaan trekt met een uiteenlopend 

evenementen programma kriskras over de plas naar locaties in Noord-Holland, 

Flevoland, Overijssel en Friesland. Het wordt een gezamenlijke ontdekkingsreis naar 

het verleden, het heden en de toekomst van het IJsselmeergebied.  De kracht van 

deze tocht door het IJsselmeergebied, van gemeente naar gemeente, van provincie 

naar provincie, is dat op een creatieve manier partijen bij elkaar worden gebracht die 

niet standaard aan dezelfde tafel zitten. 

De campagne wordt ondersteund door een website en een Podcast. De site biedt 

interessante wandel- en fietstochten en “landingen” op ongezouten locaties op zoek 

naar ongezouten verhalen. Op 10 september j.l. is de Podcast van start gegaan. 

Wanneer de campagne eindigt is niet helemaal duidelijk. De site biedt echter 

interessante en mooie informatie. Zie https://ongezouten.nu/  

 

Slechte waterkwaliteit 

Nederland lijkt van crisis naar crisis te gaan. Nederland gaat de Europese doelen 

over de kwaliteit van het oppervlaktewater die binnen vijf jaar bereikt moeten worden 

waarschijnlijk niet halen. En Europa had Nederland al uitstel verleend; een volgend 

uitstel lijkt er niet in te zitten. Een heldere samenvatting is te lezen op: 

https://nos.nl/artikel/2425882-nog-een-milieucrisis-minister-waarschuwt-voor-

gevolgen-slechte-waterkwaliteit  

 

Rob van der Schans, secretaris Genootschap Flevo 
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